
403012-網格包 40*30*12 反光防靜電工具包 17 寸 PVC 無塵網格包 

 

 

  這款無塵電腦工具包的尺寸是長 40CM*寬 30CM*厚 12CM ，前面有一條 2CM

款 40CM 長的反光條.前面有一個高 34CM 的前袋  ，前袋和主袋上都是黑色的 5

號拉鍊 ， 各有一個拉頭。前袋左邊有兩個高 3CM 的筆叉，右邊有兩個

15CM*14.5CM 的口袋。背帶寬 4.8CM 長  1.5 米  側面有十字叉固定，各有一個

三檔扣和二檔扣可以調節長度。 

 

    このクリーンコンピュータのツールバッグのサイズは、長さ 40 cm*幅

30 cm*厚さ 12 cm で、前に 2 cm の 40 cm の反射板があります。前には高さ

34 cm の前袋があります。前ポケットと主袋には黒い 5 番のファスナーがあり

ます。それぞれ首を引っ張るものがあります。前ポケットの左側には高さ 3 CM

のペンとフォークが二つあります。右側には 15 CM*14.5 CM のポケットが二

つあります。背幅 4.8 CM の長さ 1.5 メートルの側面に十字とフォークが固定

されています。それぞれ 3 段のボタンと 2 段のボタンがあります。長さを調節

できます。 

  

    The size of this dust-free computer kit is  

40cm in length*30cm in width*12cm in thickness. There is a 2cm type 40cm  

long reflective strip on the front. There is a 34cm high front pocket in the  

front. The front pocket and the main bag are black No.5 zippers with a pull  

head. The front pocket has two 3cm high pen forks on the left and two 15cm  

* 14.5cm pockets on the right. The strap is 4.8cm in width and 1.5m in  

length. It is fixed by cross fork on the side. It has a third ge 
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